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TUAN LIM GUAN ENG [ BAGAN ] minta PERDANA MENTERI 

menyatakan Status dan sebabnya Penang Sentral bernilai RM2 bilion 

masih belum mula kerja sejak dilancarkan pada 2008 sebagai hab 

integrasi pengangkutan awam untuk Wilayah Utara sungguhpun 

Kerajaan negeri telah menjualkan kepadanya semua tanah yang 

diperlukan untuk menjayakan projek ini. 
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JAWAPAN: VB PUAN HAJAH NANCY SHUKRI, 

MENTERI 01 JABATAN PERDANA MENTERI 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, 

1. Pada umumnya, projek Penang Sentral telah tertangguh sejak 

tahun 2008 adalah disebabkan oleh isu-isu pengambilan tanah 

daripada pelbagai pihak tuan tanah yang terlibat. Pengambilan tanah 

mengambil masa agak lama kerana melibatkan prosedur pindah milik 

dan sebagainya melalui pihak-pihak berkuasa. 

2. Pada masa yang sama, pihak Penang Sentral Sdn. Bhd. 

(PSSB) juga perlu menyelesaikan isu-isu berkaitan penjaja di tapak 

projek sebelum kerja-kerja dapat dijalankan. 

3. Di samping itu, bagi memastikan projek Penang Sentral ini 

terus berdaya saing dan mencapai objektifnya, pihak PSSB telah 

menjalankan proses mengkaji dan menilai semula reka bentuk 

Terminal Pengangkutan Bersepadu dan keseluruhan komponen

komponen pembangunan projek Penang Sentral secara terperinci 

untuk mewujudkan pembangunan yang lebih efesien. 

4. PSSB selaku pemaju kepada projek ini telah mengemukakan 

pindaan reka bentuk projek Penang Sentral kepada Ketua Menteri 

dan ahli-ahli EXCO negeri Pulau Pinang pada 19 Februari 2014. 

Pelan pindaan ini secara umumnya akan menyediakan bangunan 
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Terminal Hub Pengangkutan Bersepadu dengan struktur bangunan 

yang tersendiri ('stand-alone building') yang mana proses pembinaan 

bangunan terminal yang lebih praktikal dan akan mempercepatkan 

lagi kerja-kerja pembinaan di tapak. Di dalam mesyuarat itu juga, 

pihak PSSB juga telah mengemukakan 'development timeline' 

terbaru dan pihak PSSB amat komited untuk memulakan 

pembangunan tersebut pada penghujung tahun 2014 sebaik sahaja 

kelulusan dari pihak berkuasa tempatan diperolehi serta kerja-kerja 

'temporary work' disiapkan. 

Sekian, terima kasih. 
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